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Protokol z jednání 

Správní a dozorčí rada  
Středa 13. 10. 2009 od 18.00  

Městský úřad Rtyně v Podkrkonoší 
 

Přítomni – Hladíková, Hozová, Šída, Ott, Valeš, Hanuš, Melichar, Grega, Hubáček 
Hosté – Balcar, Nevečeřalová, Jiřičková, Rezková 

 
Program: 
 

1. Program LEADER – výzva, přijetí žádostí, výsledky hodnotitelské komise 
2. Návštěva Mikroregionu Poondavie - předběžný termín 5. – 8. 11. 2009 (změna) 
3. Vytvoření pracovní skupiny na úpravy znění statutu a partnerské smlouvy 
4. Aktuální stav hospodaření 
5. Projekt Spolupráce mezi MAS 
6. MAS v KHK 
7. Zpráva DR za rok 2008 
8. Volby do orgánů SR a DR 
9. Členské příspěvky za rok 2009 
10. Různé 
 

1. Program LEADER – výzva, přijetí žádostí, výsledky hodnotitelské komise 
Do první výzvy programu LEADER se přihlásilo 12 žadatelů a bylo přijato 14 žádostí v celkové 
hodnotě 14 735 384 Kč. Výběrová komise, zvolená na Valném shromáždění v Libňatově 3. 9. 
2009, se sešla a projekty vyhodnotila 8. 10. 2009. Všechny projekty uspěly, ale vzhledem k alokaci 
byly dva projekty označeny za náhradníky. Jedná se o sportoviště v kempu Radeč a oprava místní 
komunikace v Libňatově. 

Pravidla programu LEADER, kompletní servis pro žadatele, vyhlášení výzvy  a další 
metodické pokyny jsou zveřejněny na www.kjh.cz nebo i na www.televize-js.cz. 

 
Usnesení:  
SR bere na vědomí závěry výběrové komise bez připomínek.  
Hlasování: 6 pro 

 
2. Návštěva Mikroregionu Poondavie - předběžný termín 5. – 8. 11. 2009  

V rámci programu navštívíme Radvanice, Vítěznou a Kocbeře. V pátek 6. 11. by v Libňatově 
proběhl česko-slovenský společenský  večer na počest dvouletého výročí podepsání smlouvy 
s mikroregionem Poondavie. Přijede i soubor Oceĺáre z Falkušoviec. Mezi pozvanými budou – 
členové SR a DR, členové MAS, starostové SOJH a SOP, lidé, kteří se podílí na spolupráci – 
Libňatovští (co byli na zájezdě v červenci) a Havlovičtí (pořadatelé HAPO). V sobotu 7. 11. bude 
připraven program na Bowlingu ve Rtyni v Podkr. Zváni jsou členové MAS. Program bude ještě 
upraven a doladěn. 
 

3. Vytvoření pracovní skupiny na úpravy znění statutu a partnerské smlouvy 
a)Z posledních jednání na všech úrovních o.p.s  byly vznášeny požadavky na úpravu a změny 
statutu, úpravu partnerské smlouvy, dodatku již existujících partnerských smluv a právní ošetření 
5% odvodu ze získané dotace. 
b)Ředitel disponuje některými pravomocemi – viz statut, mandátní smlouva, smlouva o díle. 
Ředitel navrhuje sjednotit pravomoci do jednoho dokumentu. 
 
 
Usnesení:  
SR souhlasí, aby zplnomocnění ředitele o.p.s. k činnostem, které nejsou v rámci současného 

stavu pravomocí, bylo řešeno individuálně s odsouhlasením jednotlivých pravomocí a činností na 
další správní radě.  
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Hlasování: 6 pro 
 
 
Úkol č.1:  SR ukládá řediteli do příštího zasedání SR – vypracovat seznam činností, které je třeba 
SR delegovat na ředitele o.p.s. Doporučuje v případě nutnosti vytvořit  ke každé činnosti  plnou 
moc. 
 
Úkol č. 2: SR ukládá řediteli předložit návrhy nové partnerské smlouvy, dodatku partnerské 
smlouvy ke stávající smlouvě, shromáždit požadavky na změnu statutu a právní řešení odvodu 5% 
ze získané dotace tak aby materiál mohl být schválen na příštím jednání SR.  
 

4. Aktuální stav hospodaření 
 
Jan Balcar informoval o zůstatku na účtu ve výši 497 tis. Kč a na pokladně 12 tis. Kč. 
Od října byl panu Balcarovi umožněn přístup k účtu, aby vzhledem k nárůstu agendy mohl finanční 
transakce spravovat sám a neležela tato zodpovědnost pouze na předsedovi správní rady. 
Jan Balcar na základě vyhodnocení práce za první tři měsíce v rámci programu Leader, požádal o 
navýšení úvazku pro p. Ladu Nevečeřalovou z 0,6 na 0,8 s platností od 1.10.2009. 
ŘS informoval o nutnosti řešit placení telefonických hovorů p.Nevečeřalová včetně služebních cest.  
 
Usnesení: 
SR souhlasí s navýšením pracovního úvazku pro Ladu Nevečeřalovou z 0,6 na 0,8. S podmínkou, 
že nebudou řešeny „přesčasy“ formou dohody nebo jinak placeny a budou vypořádány 
k 31.12.2009 
SR souhlasí s nákupem mobilního telefonu na paušál pro pí.Nevečeřalovou a odmítla možnost 
placení služebních cest vozidlem, které není havarijně pojištěno. Služební cesty budou řešeny 
v rámci povolení  použití soukromého vozidla pro ŘS. 
Hlasování: 6 pro 
 
Úkol č.3: ŘS neprodleně zajistí nákup služebního telefonu a uzavření smlouvy s operátorem (T 
mobilem?). 
  

5. Projekt Spolupráce mezi MAS 
Jan Balcar informoval o zapojení MAS do dvou projektů Spolupráce. První se týká výstavby 
dětských hřišť a je podáván společně s MAS Mezi Úpou a Metují. V rámci krajské sítě MAS KHK 
spolupracujeme na projektu „Bohatství venkova našeho kraje“ s cílem propagace místních 
produktů a vzdělávání. 
Usnesení: 
SR bere na vědomí účast MAS v projektech spolupráce. 
Hlasování: 6 pro 
 

6. MAS v KHK 
Ve středu 7. 10. se uskutečnilo jednání Krajské sdružení NS MAS ve Vrchlabí. Hodnotila se 
prezentace na Zemi živitelce a na Dožínkách. KS podá společný projekt do programu Spolupráce a 
od ledna bude nabízet poradenství v programu Zelená úsporám. 
MAS KJH obdržela dotaci na Pokrytí režijních nákladů od Královéhradeckého kraje na činnost 
v roce 2009 ve výši 150 000 Kč. 
Usnesení: 
SR souhlasí s přijetím dotace v roce 2009 ve výši 150 000 Kč.  
Hlasování: 6 pro 
Úkol č.4: ŘS  připraví přehled čerpání této dotace v rámci činnosti MAS na příští SR. 
 

7. Zpráva DR za rok 2008 
Zpráva byla přednesena. 
Usnesení: 
SR souhlasí s návrhem DR provést účetní audit za 2007 a 2008 a konzultaci s pojišťovacím 
ústavem o možnosti pojištění činnosti o.p.s. 
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Úkol č.5: ŘS předloží návrhy a obsah pojištění pro o.p.s na další SR. 
Hlasování: 6 pro 
 

8. Volby do orgánů SR a DR 
 

Usnesení:  
Správní rada na základě doporučení VS ze dne 3. 9. z Libňatova kooptovala do SR  pro další 
období: 
a) Petru Jiřičkové, o.s. PEGALE - hlasování: pro 6  
b) Ladislava Otta, Poliklinika  Úpice, s.r.o. -  hlasování: pro 5, p.Ott se jako dosavadní člen SR 
hlasování zdržel. 
 
Správní rada na základě doporučení VS ze dne 3. 9. z Libňatova kooptovala do DR  pro další 
období paní Evu Rezkovou, Obec Kocbeře. 
Hlasování: Pro 6 
 
 

9. Členské příspěvky za rok 2009 
Přibližně 15 členů MAS nezaplatilo členské příspěvky.  
Usnesení:  
SR vyzvala ředitele společnosti k zaslání dopisu  pro dosud  nezaplacené příspěvky. Hlasování: 6 
pro 
 

10. Různé 
Diskuze. 
 
Zapsali: Jan Balcar a Lada Nevečeřalová 
13. 10. 2009 
 
Ověřili:  
Ott Ladislav, člen správní rady 
Hanuš, člen dozorčí rady 
 
 

 


